

Styrelsemöte Stämningssgårdens IK

2023:6

Tid: 15 augusti 2023 kl. 18:30 – 20:00, Plats: Sjungande Dalens Gympahall

Närvarande: Johan, Olle, Andreas, Maria, Nina och Anneli

1. Mötets öppnande

Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

2. Val av mötessekreterare

Anneli väljs till sekreterare för protokollet.

3. Val av justerare

Nina väljs till justerare av protokollet.

4. Närvarande

Mötessekreteraren noterar närvaro.

5. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

6. Föregående mötesprotokoll

Kortfattad genomgång av förra mötet. Protokollet godkänns och läggs till handlingarna.

7. Mötesfrågor

1) **Ekonomi** – Årets årsredovisning är nu kompletterad med revisionsberättelsen(!). Den ligger i årsmötesmappen på Driven.

Vi behöver ordna en ny revisor. Förslag? Nina pratar med Fredrik som ev. har förslag på ny revisor.

2) **Material** – VFF har erbjudit att skicka fler gröna kort. Inget behov i dagsläget.

3) **VFF/SISU** -

4) **Årshjulet** – Johan har en kort genomgång av Plandisc.

5) **Diplomerad Förening** - Utskick till medlemmar kommer att ske under hösten.

6) **Belastningsregistret** – Eftersom det har varit svårt att få alla ledare att uppvisa belastningsregisterutdrag pratar vi om att testa ett nytt upplägg till hösten. Lagen får bollar, västar m.m. men måste uppvisa belastningsregisterutdrag på alla tränare för att få matchtröjor. Vi informerar om det nya upplägget på ledarträffen.

7) **Skötsel av Ängsvalla** – Johan har pratat med Totte som äger marken som används till parkering. Han var missnöjd över klippningen, blir ökad brandrisk när gräset är långt. Löstes när det klipptes. Han sa även att han önskar att styrelsen kontaktar honom innan säsongen börjar, som en god gest. Förslag att vi lägger in i Årshjulet att vi kontaktar Totto och Magnus innan säsong och efter avslutad säsong. Vi är överens om att det är ett bra förslag.

Vi kommer även överens om att ta upp skötsel av Ängsvalla på ledarträffen, att äldsta 5-mannalaget har ansvar för skötseln och att en överlämning bör ske från laget före. Maria kollar om det finns en instruktion för hur planen ska kritas i boden.

Magnus erbjuder sig att lägga ut jord på planen och parkeringen för att täcka ojämnheter och hål om vi ordnar jord. Ryktet säger att det finns en jordtäkt i närområdet som ägs av Marklund och son. Johan ringer Totto för att höra hur han ser på att fylla igen gropar på parkeringen och om han har förslag på var vi kan få tag på jord.

Nina tar på sig att kolla med Fredrik om det finns några papper skrivna med markägarna ang. planen.

8) Interbook –

8. Övriga frågor

- a. Johan kommer göra utskick till föreningens tränare om att ta på sig att vara föreningens lokala fotbollsutvecklare.
- b. Möjligheten att beställa kepsar med logga. Vem kontaktar Charlies pappa i P-11, som jobbar på ett tryckeri? Andreas
- c. Uppföljning hur det gått för Andreas att prata med kommunen om vattenkran + toa. Toa kommer att placeras på Sjungande IP men det var svårare att fixa en vattenkran.
- d. Matchvärdvästar små i storlekarna, köpa in nya som är öppna + stora? Det finns större västar att dela ut men inte till alla lag. Den som har efterfrågat större väst har fått en till sitt lag.
- e. Förslag att upprätta ett google docs där vi för in status för alla lagen (antal spelare, eventuella samarbeten med Myckle och Medle, övrig info, ngt mer?) Vi är överens om att det är ett bra förslag.
- f. På grund av få spelare i Myckle P11 önskar de en sammanslagning med Stämmingsgården P11 inför nästa säsong. Fråga har inkommit om det finns något skrivet om att Stämmingsgårdens spelare ska gå till Myckles lag eller om Mycklepelarna kan komma till Stämmingsgården. Det finns inget reglerat.

9. Nästa möte

Den 12 sep 2023 kl. 18.30 - 20.00, Plats: Sjungande Dalens Gympahall

10. Mötets avslutande

Ordförande förklarar mötet avslutat.

Protokollförare

Justeras



Anneli Stefansson

Nina Wikner